
Pastore: Muszę czuć się źle, żeby odejść
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Wymiana Pastore na Pjanica, tak widzą media przyszłą transakcję

transferową między Romą i PSG. Bośniak nie podpisał jeszcze nowego

kontraktu, a bez niego, latem będzie łatwiejszym kąskiem dla klubów zza

granicy. Fox Sports skontaktowało się z jednym z bohaterów tych

pogłosek, Javierem Pastore.

 

- Jestem zadowolony z projektu klubu i jak powiedziałem jakiś czas temu, w tym

momencie nie myślę o odejściu. Na chwilę obecną zostaję, jestem tego pewien i

jestem spokojny. Odnalazłem regularność. Roma? Są drużyny, które rozmawiały z

klubem i moim agentem. Roma spisuje się świetnie i jest świetnym zespołem. Jeśli

zadzwoni, zobaczę. Jednak, abym stąd odszedł, muszę czuć się źle...

 

Pastore trafił do PSG latem 2011 roku za 42 mln euro. Po pierwszym dobrym

sezonie, w którym zdobył 13 goli w Ligue 1, kolejny nie był już tak udany. W 34

występach tracił tylko 4 razy. W obecnych rozgrywkach, u Laurenta Blanca, stał się

piłkarzem rezerwowym. Do tej pory wystąpił w 14 meczach ligowych, ale tylko 7

razy wybiegł w pierwszym składzie. Nie ma na koncie ani gola, ani asysty.
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